
Mötesprotokoll
JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2023-03-28

§ 1 Mötets öppnande
Mötet öppnas kl. 17:02

§ 2 Närvarande ledamöter
Hassan Othman Alkady, ordförande

Wilma Markholm, vice ordförande

Arta Ekman, kassör

Filippa Sundström, sekreterare

Marie Rask, chefredaktör

Rasmus Wengelin, idrottsansvarig

Tilda Ramstedt, utbildningsansvarig

Josefin Mannevik, utbildningsansvarig

Tim Spjuth, evenemangsansvarig

Ivar Öhrling, evenemangsansvarig

Füreya Ek, kommunikationsansvarig

Beatrice Gustafsson, näringslivsansvarig

Emil Bertilson, näringslivsansvarig

Jonas Reck, projektledare i GAIUS (adjungerad utan rösträtt)

§ 3 Val av mötesordförande
Wilma Markholm väljs till mötets ordförande.

§ 4 Val av mötets sekreterare
Filippa Sundström väljs till mötets sekreterare.



§ 5 Val av justerare
Hassan Othman Alkady och Füreya Ek väljs till mötets justerare.

§ 6 Fastställande av dagordning
§ 20 information: UU läggs till i dagordningen

§ 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll
Sekreterare, Filippa Sundström, går igenom föregående mötesprotokoll (2023-03-20).

§ 8 Varvet runt
Ordförande
Ordförande har varit på ordförandemöte med resterande ordföranden från de andra
programföreningarna på skolan tillsammans med HHGS. Ett sådant möte har inte anordnats
på några år men har nu startat upp igen där de hade möjlighet att utbyta erfarenheter med
varandra. De diskuterade främst det nya engelskspråkiga ekonomiprogrammet som främst
berör Ekonomiska Föreningen. Han har också haft möte med HHGS ordförande där de bland
annat diskuterade om bidraget för studentmedia, SMAUG, för Rättstrycket och eventuellt för
JF-podden. Han missade Institutionsrådet, IR, på grund av hemtentamen och har därför varit i
kontakt med Ylva Benson, studierektor på Juridiska Institutionen, för att prata om vad han
missade under mötet. De diskuterade även om JF-klagan, som berörde internationell rätt (se
mötesprotokoll 2023-03-20, information: JF-klaga) och om det var möjligt att FEMJUR kan
vara representant i dispensnämnden. Ylva ska återkomma med mer information.

Vice Ordförande
Vice ordförande har haft möte med ordförande där de la upp en plan för dagens möte och
diskuterade planer för framtiden. Hon har också haft möte med idrottsansvarig och de
samtalade om den eventuella femkampen. Hon har även bokat boende till strategihelgen och
tror att det kommer bli riktigt bra.

Kassör
Kassör har skött det löpande arbetet. Han har även haft möte med ordförande där de pratade
om en eventuell revidering som kan öppna upp möjligheter för bland annat nya evenemang.

Sekreterare
Sekreteraren har arrangerat lokalfinalen och den efterföljande banketten i Svenska Juridiska
Mästerskapen tillsammans med sitt utskott. Dagen blev väldigt lyckad och trevlig (se vidare
under egen punkt). Hon har även ansvarat för veckans Instagram-takeover.

Chefredaktör
Chefredaktören har haft en lugn vecka. Hon har svarat på inkommande mail och beslutat att
ha ett dubbelnummer nu i vår. Hon har skaffat fram mycket material och tänker att det är lika
bra att utnyttja det nu när hon har många skribenter.



Idrottsansvarig
Idrottsansvarig har haft ett introduktionsmöte med sitt utskott och diskuterat deras framtida
arbete ihop. Han har också varit i kontakt med NORMA, om den kommande bootcampen och
med MAQS om stafettvarvet och uppdatering av fotbollströjorna till Sveriges Rikes Lag.

Utbildningsansvariga
Utbildningsansvariga har haft möte med EDUC där andra utbildningsansvariga i de olika
programföreningarna deltar. De diskuterade främst om det nya engelskspråkiga
ekonomiprogrammet som ska startas upp i höst. Utbildningsansvariga informerar även att det
har gjorts mätningar av internet på skolan som visade sig vara väldigt dåliga. Detta ska nu tas
vidare för att försöka åtgärda problemet. Ventilationen i Malmstensalen håller skolan på att
åtgärda men utbildningsansvariga kan inte svara på om det blivit bättre än. De har även haft
kursombudsmöte och generellt verkar det fungera bra för alla terminer. De diskuterade främst
salstentamen som omtenta på internationell rätt för T6 och att T4 hade fått en väldigt specifik
tentamensfråga. De har också haft UU möte idag (vidare information finns under egen
punkt).

Evenemangsansvariga
Evenemangsansvariga har fortsatt arbetet med diplomeringen. Allt det praktiska ska vara
klart och anmälan är nu ute och det ska snart skickas ut påminnelse så att alla anmäler sig till
dagen. De har även fått mer pengar från Institutionen jämfört med förra året för att kunna
täcka alla kostnader då det överlag har blivit dyrare.

Kommunikationsansvarig
Kommunikationsansvarig har publicerat bilder och uppdaterat hemsidan med bilderna från
styrelsefotograferingen. Hon har även marknadsfört och lagt ut en story på Instagram inför
NORMAS bootcamp.

Näringslivsansvariga
Näringslivsansvarig har anordnat ett event på Hyllan tillsammans med NORMA där de
delade ut fika och träningströjor. Detta för att marknadsföra det kommande bootcampet. Det
var dock problem med att komma in till anmälningsdokumentet men detta ska nu vara
åtgärdat. De har också haft möte med Handelsrätten där de fick mer information kring vad
som får delas ut vid event i Handelsrätten/på Hyllan. De har även idag haft ett event
tillsammans med Mannheimer Swartling där de bjöd på kaffe och bullar till T4 i samband
med deras föreläsning.

GAIUS
GAIUS projektledare har haft intervjuer med alla som sökt till projektgruppen för att välja ut
årets projektgrupp (vidare information finns under egen punkt). De har också haft möte med
Wistrands, en av GAIUS huvudsamarbetspartners, där de utvärderade förra årets mässa och
diskuterade vad de vill förbättra till detta år. De har även haft möte med kåren där deltagare
från alla projekt och mässor deltog för att diskutera och bolla idéer med varandra.



§ 9 Varvet runt arbetsgrupper
Arbetsgrupp: Järnbalken
Arbetsgruppen har haft möte och diskuterat vidare om vad den nya Järnbalken ska ha för
innehåll. De har bestämt en deadline och fram tills dess ska de själva lägga till och ta bort
sånger. Därefter ska de ha ett nytt möte där de sammanställer allt och skickar sedan detta
vidare för tryckning.

§ 10 Lägesrunda

Styrelsen hade därefter en lägesrunda, varvet runt fast mer personligt, där alla fick berätta hur
de mådde, om arbetsbelastningen var hanterbar och om det fanns något annat de ville
förmedla till resterande styrelse.

Sammanfattningsvis så mådde alla i styrelsen bra och kände att de kommit in i sina poster. Ett
generellt önskemål var att ha tydligare och bättre kommunikation mellan posterna för att
minska risken för missförstånd och för att mer arbete inte ska läggas på vissa specifika poster
i onödan.

§ 11 Beslut: GAIUS PG

GAIUS projektledare presenterar förslag av projektgruppen till GAIUS 2023 och förklarar
vilka de främsta förändringarna från förra året är. Förändringarna är att logistik- och
mässansvarig ska samarbeta mer och de vill utöka eventgruppen med en person så att det
numera är fyra personer i gruppen. Projektledarna har fått kritik från sina samarbetspartners
att det emellanåt har varit otydlig kommunikation och dålig framförhållning tidigare år.
Projektledarna menar att det är en bieffekt av att de har varit för få och de vill därför utöka
gruppen. De vill dessutom anordna fler och större evenemang under hela året för att på så vis
synas mer.

Styrelsen går till beslut att välja:

1. Emanuel Löfdahl (T6), logistikansvarig
2. Joel Haernesk (T4), mässansvarig
3. Arta Ekman (T2), ekonomiansvarig
4. Hilda Nööjd Eklund (T4), HR och hållbarhetsansvarig
5. Linnea Lucero (T4), informationsansvarig
6. Sara Sewerin (T4), marknadsföringsansvarig
7. Sara Shaker (T6), art director
8. Evelina Sunnderdahl (T8), kontaktsamtalansvarig
9. Alma Johansson (T2), crewansvarig
10. Antonia Eriksson (T4), crewansvariga
11. Agnes Lejon (T4), eventgruppen
12. Astrid Grönberg (T4), eventgruppen
13. Olle Nyberg (T4), eventgruppen
14. Hampus Möller (T4), eventgruppen



15. Tamara Chibain (T4), sponsgruppen
16. Andreea Andrei (T4), sponsgruppen
17. Oskar Persson (T6), sponsgruppen

Enhälligt 12/12

Arta Ekman förklarades jävig och var därmed inte röstberättigad och deltog inte i
handläggningen av beslutet.

§ 12 Utvärdering: SJM lokalfinal

Sekreterare börjar med att utvärdera lokalfinalen i Svenska Juridiska Mästerskapen som hölls
2022-03-24. Utskottet var mycket hjälpsamt och allt gick mycket smidigare och enklare
under dagen tack vare dem. Det har dessutom varit smidigt att ha två i utskottet från olika
terminer då de har haft mycket att göra under olika perioder. Banketten blev oerhört trevlig
och utskottet hade förberett lekar då sekreterare hade fått information att det hade behövts
underhållning förra året. Det blev tvärtom detta år då det inte hanns med och sekreterare ser
det som ett gott tecken. Cateringen var okej men de hade en annan bokning samma dag så
utskottet fick göra en del extraarbete som de inte hade räknat med. Sekreteraren är överlag
oerhört nöjd med SJM lokalfinalen och nu har arbetet börjat inför riksfinalen.

Det ska även tilläggas att de tre deltagande lagen var oerhört duktiga och sekreterare ser
gärna att fler lag vill vara med i framtiden. Hon och SJM-utskottet har diskuterat och funderat
hur man kan marknadsföra och nå ut till studenterna på ett bättre sätt. De kom fram till att
man redan under höstterminen borde börja marknadsföra. Sekreterare frågar även resterande
styrelse om de har tips på hur man kan få fler att vilja delta.

Styrelsen tycker det är synd att marknadsföringen ligger när det är KEXEN i T5 då många
studenter är stressade och inte har energi att fundera på SJM vid denna tidpunkt. Styrelsen ger
även förslag om att Mannheimer Swartling kan gå ut i klasserna och marknadsföra. Dessutom
att Mannheimer Swartling kan under GAIUS mässan dela ut informationsblad om SJM.

[Jonas Reck lämnar mötet kl 18.00]

§ 13 Diskussion: Konferens Law and Gender

Ordförande informerar att han fått mail från Moa Bladini om att det ska arrangeras en
konferens, “Law and Gender”, i höst. Det är en konferens för alla nordiska länder och i år är
det Göteborg som ska anordna den. Han har fått en förfrågan om JF är intresserad av att delta
i arbetet. Han har skickat och frågat vad det skulle innebära men har inte fått något svar ännu.
Styrelsen vill veta mängden arbete och vad det skulle innebära innan vidare diskussion förs.



§ 14 Information: Genomgång kalender

Näringslivsansvariga har en genomgång av den gemensamma kalendern för resterande
styrelse. Främst diskuteras eventen som inträffar under våren för att så många som möjligt i
styrelsen ska ha möjlighet att delta på dessa.

§ 15 Diskussion: Vårbankett

Evenemangsansvariga berättar att de hade tänkt anordna en vårbankett den 10 maj men att det
krockar med MAQS stafettvarv. Lokalen för den potentiella vårbanketten, Auktionsverket,
har andra lediga tider och de ger nu som förslag att ha banketten den 27 april istället. Deras
idé är att det ska vara en finare sittning för 150 personer där det bjuds på trerätters, bubbel
och vin till maten. Styrelsen gillar förslaget och temat. Datumet låter också bra då det inte
krockar med andra events och ligger inte nära tentamen för någon klass.

§ 16 Diskussion: Sommaravslutning

Evenemangsansvariga berättar att de har funderat på att ha sommaravslutning tillsammans
med FEMJUR, som förra året för att kunna nå ut till fler personer. De har funderat på att göra
det till ett event, förslagsvis en volleybollturnering. Styrelsen tycker det låter som ett bra
förslag och diskuterar vidare vilket datum som hade passat bäst. Styrelsen kommer fram till
att söndagen den 4 juni passar bäst för alla terminer och evenemangsansvariga och
idrottsansvarig ska nu diskutera detta vidare.

§ 17 Diskussion: Kaffe och ordning

Vice ordförande berättar att det har gått väldigt mycket kaffe sedan den nya kaffemaskinen
införskaffades. Det är jättekul att det är så många som vill komma till JF-rummet och dricka
kaffe men det finns inte möjlighet att köpa in så mycket kaffe som det görs av med i
dagsläget. Hon berättar även att det flera gånger varit stökigt när hon kommit till JF-rummet
och att den som har ansvarsvecka behöver ha bättre koll. Styrelsen ska bli bättre på att
kontrollera JF-rummet under ansvarsveckan och diskuterar olika lösningar för att hålla koll
på hur mycket kaffe som plockas ut från styrelserummet. Det framförs ingen hållbar lösning
men vice ordförande ska fundera vidare för att hitta en lösning på problemet.

§ 18 Sammanfattning av kvartalet

Vice ordförande och ordförande har haft möte och tillsammans sammanfattat vad styrelsen
gjort de första två månaderna på verksamhetsåret. De har även diskuterat vad styrelsen ska
göra vidare under detta verksamhetsår.

De första två månaderna har styrelsen gjort mycket i sina egna poster och alla börjar nu bli
bekväma och vana i dessa. Nu ska styrelsen försöka göra mer saker tillsammans över
posterna för att bidra till utveckling för hela föreningen. Det har hittills inte varit så mycket
evenemang men det är en hel del som kommer från och med nu. Styrelsen har därmed byggt
en bra grund och det finns ett gott samarbete och engagemang från alla i styrelsen.



§ 19 Gemensamma och framtida mål

§ Glassbil, 5-kamp, krishanteringsplan, nya arbetsgrupper, institutionslunch,
kalender på Instagram, event med Gaius, alumnikväll

Styrelsen har en öppen diskussion kring vad de vill göra och uppnå för det kommande
verksamhetsåret.

Styrelsen diskuterar att hyra in en glassbil och dela ut glass senare i vår och frågar om
chefredaktör är intresserad att göra det i samband med släppet av första numret av
Rättstrycket. Styrelsen kan då dela ut tidningen i samband med det för att få spridning.
Chefredaktör tycker det låter som ett bra sätt för att få spridning av tidningen och berättar att
planen är att första numret av Rättstrycket ska släppas i början av maj.

Vice ordförande och idrottsansvarig har försökt anordna en femkamp mot institutionen. De
har tittat på tre olika förslag och de är, 5-kamp på Heden och en efterföljande sittning,
5-kamp på Heden och därefter bjuda på t.ex. falafelrulle och någon dricka eller 5-kamp i
Slottskogen och sedan finns möjligheten att stanna kvar och hänga i parken. Vice och
idrottsansvarig menar att det blir mer planerat om man bokar på Heden jämfört med
Slottskogen och styrelsen ska därför fundera hur de vill att 5-kampen ska utformas. Det finns
dock svårigheter med att hitta ett datum som fungerar för både studenterna och institutionen.
De arbetar vidare för att försöka hitta ett datum, alternativt ha det i början av nästa termin.

Styrelsen ska arbeta med en krishanteringsplan på strategihelgen som äger rum 19-21 maj.

Styrelsen diskuterar val av arbetsgrupp och går därför till beslut att tillsätta en ny
arbetsgrupp: 5-kamp.

Styrelsen beslutar att välja:

- Wilma Markholm, vice ordförande
- Rasmus Wengelin, idrottsansvarig
- Filippa Sundström, sekreterare
- Ivar Öhrling, evenemangsansvarig
 

Enhälligt 13/13

Styrelsen ska fortsätta att fundera om det är någon annan arbetsgrupp som kan tillsättas.

Institutionslunch är ett gammalt koncept där man bjuder näringslivet och Institutionen till
Hyllan för en lunch tillsammans med studenterna. Studenter kan då ställa frågor, utbyta
erfarenheter och det är ett perfekt tillfälle att samla information till uppsatsen. Styrelsen är
intresserade av att anordna det igen och detta ska diskuteras vidare under nästa veckomöte
när inspectorerna kommer på besök.



Kommunikationsansvarig ska börja lägga upp vad som händer under veckan i en
Instagram-story igen. Det krävs därför att alla i styrelsen är noga med att uppdatera i den
gemensamma kalendern för att kommunikationsansvarig inte ska missa viktiga datum.
Styrelsen lägger även fram förslag att när TV:n är monterad i JF-rummet ska kalendern även
visas på den.

Styrelsen har även som idé att ha en kickoff tillsammans med GAIUS projektgrupp för att
skapa ett gott samarbete. Ordförande och vice ordförande har börjat titta på förslag
tillsammans med GAIUS projektledare. Dessutom är styrelsen intresserade av att anordna ett
event tillsammans med GAIUS projektgrupp.

Ordförande har även skickat ut inbjudan till alumnikväll och styrelsen hoppas att många
alumner anmäler sig för att kvällen ska kunna bli av den 13 maj.

§ Andra idéer och tankar

Styrelsen har en idé att när det nyrenoverade JF rummet är helt färdigställt, ha en invigning.
Styrelsen ger som förslag att man då hade kunnat bjuda medlemmarna på tårta och anordna
ett quiz i samband med invigningen.

§ 20 Information: UU

Utbildningsansvariga har varit på UU-möte med institutionen. På mötet pratade de bland
annat om fördjupningskurserna. De diskuterade om att det finns för få kurser att välja mellan
och om fördjupningskursen som ställdes in på grund av sjukskrivning. De fick då veta att
studenter som hade köpt kurslitteratur och hade kvitto på köpet har fått tillbaka sina pengar.
Institutionen vill att Canvas-sidorna ska bli mer enhetliga och utbildningsansvariga har därför
gjort en enkät som ligger ute på Facebook-grupperna “JURIST? JAVISST!”. Institutionen ska
sedan utvärdera dessa och försöka fixa Canvas-sidorna efter önskemålen.

De diskuterade även omtentamen på Internationell rätt som ska vara på plats när ordinarie
tentamen har varit i form av hemtentamen. Institutionen menar att det är ett avsteg från
kursplanen och inte att man bryter mot högskoleförordningen. De håller med om att det är
problematiskt men ser det från två sidor och menar att de inte kan garantera att det sker
rättvist om man har det i form av hemtentamen. Det kommer därför att bli salstentamen och
man får begära om överprövning om man inte kan acceptera deras beslut. Institutionen menar
också att det finns en risk att det i framtiden blir fler tentamen på helger och kvällar men att
de ska se vad de kan göra för att detta inte ska inträffa. Utbildningsansvariga väntar nu på
respons från studenter om hur de ställer sig till frågan för att veta hur de kan driva detta
vidare på bästa sätt.

Slutligen informerades utbildningsansvariga att GJM kommer hädanefter vara en förenklad
portföljkurs. Institutionen vill försöka ändra ryktet med att portföljskurs är hemskt och
utbildningsansvariga tycker att det låter som en god tanke.



§ 21 Övrigt
Inget övrigt tas upp.

§ 22 Nästa möte
2023-04-04 kl. 08:00-09:00.

§ 23 Mötets avslutande
Mötet avslutas kl. 19:10

Hassan Othman Füreya Ek 

Füreya Ek (14 apr 2023 14:22 GMT+2)Hassan Othman (14 apr 2023 14:44 GMT+2)
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